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 „Trianon óta hazánk oly szegény ezeket a kiváló halakat rejtő vizekben, hogy lámpással is 

alig találunk ilyen elsőrendű sporthalat.” írja Báró Szurmay Sándor, a „Vadászemlékek, 

horgászélmények” című könyvében 1937-ben, a pisztrángos vizekről.  

De ami Magyarország számára veszteség volt az Erdélyország számára a mai napig lehetőség, 

és szinte érthetetlen, hogy ezt a lehetőséget eddig miért nem használták ki. A sok csodálatos 

víz, a környezet az idegenforgalom mind-mind annak kedvez, hogy kis családi pisztrángos 

gazdaságok épüljenek. Az Uniós pályázati lehetőségek is segítenek ebben. A szakmai 

segítség, az új tenyésztési, működtetési technológiák, pedig rendelkezésre állnak, csak 

érdeklődés és kedv kell, hogy megvalósítsák, és ismét elmondható legyen, mint a múlt század 

elején, hogy a pisztrángkeltetők száma meghaladta a 200-at. 

Előadásomban szeretnék ehhez kedvet csinálni és információkat adni kis gazdaságok 

megépítéséhez 

 

 


